
Ingekomen stukken raad 28 september 2023 MUTATIEVOORSTELLEN
Verzoeker Nr. Afzender Onderwerp Van Naar Toelichting
L. Plekker

T. Beerepoot

R. Mensink

2409 Dorpsraad Hauwert GVVP I

I

I

III

III

II

L. Plekker: Er is unaniem een motie aangenomen om de Tuinstraat naar 50 km te 
brengen; de wens is dat het college deze brief betrekt bij het maatregelenpakket 
van het GVVP.
College wordt gevraagd om de raad hierover te informeren. 
T. Beerepoot: het college wordt verzocht om informatie te leveren aan de raad over 
de uitvoering van het besluit van de raad over het Gemeentelijk Verkeers- en 
Vervoersplan i.v.m. de relatie van dit onderwerp met de motie Een mobiliteits-
/verkeersvisie als bouwsteen die in deze vergadering wordt ingediend. 
Sommige kwesties spelen al heel lang. Een goed onderbouwd ingezonden stuk heeft 
recht op een antwoord, met name als de afzender één van de dorpsraden is.

T. Beerepoot 2385 College Beantwoording 
schrijven Vervolg 
haalbaarheidsonderzoek 
naar nieuw overdekt 
zwembad

I III Het college schrijft o.m. dat de prioriteit van de gemeente ligt bij het zwembad in 
Wervershoof en het dorpshuis in Abbekerk. Deze alinea gaat voorbij aan de 
aangenomen motie “Uitvoering MFA in Abbekerk” waarin vastgelegd is dat ook de 
tweede sporthal in Wognum in de haalbaarheidsonderzoeken meegenomen dient te 
worden. Nu de zinsnede in de brief aan de initiatiefnemers van de Westrand voorbij 
gaat aan de aangenomen motie, is het verzoek dat het college de raad informeert 
over het oppakken van het haalbaarheidsonderzoek naar de tweede sporthal in 
Wognum. 

T. Beerepoot 2406 Diversion Brief namens 
gedupeerde kinderen 
toeslagenaffaire

I III Volgens de brief raakt de toeslagenaffaire kinderen in 32 gemeenten.
Het college wordt verzocht om de raad te informeren over de vraag of de gemeente 
Medemblik tot die 32 gemeenten behoort.

T. Beerepoot

T. Berlijn

2359 Ondernemers 
Federatie Medemblik

Verkeersstroom Tolweg 
en WFO terrein  en het 
besluit van gemeente 
Drechterland

II

II

III

III

Het college wordt gevraagd om de raad te informeren over de visie van het college 
terzake. Dit i.v.m. de relatie van dit onderwerp met de motie Een mobiliteits-
/verkeersvisie als bouwsteen die in deze vergadering wordt ingediend.

Het college wordt verzocht om informatie te leveren over het volgende:
1. Op welke wijze wordt er samengewerkt met de SED gemeentes om een 

afdoende oplossing te vinden voor alle betrokken partijen?
2. Zijn er al concrete afspraken gemaakt om gezamenlijk op te trekken in het 

vinden van oplossingen voor de toenemende verkeersdrukte?
3. Kan de OFM (meer) betrokken worden in het proces.

R. Mensink 2357 Jantje Beton & 
Branchevereniging 
LOS

Brief SamenSpeelFonds 
aan gemeenten zonder 
SamenSpeelPlek

I III Dat (samen)spelen voor en door kinderen met een beperking, bij voorkeur samen 
met kinderen zonder beperking belangrijk is hoeft geen betoog. Onze gemeente 
kent zo’n zgn. inclusie speelplaats nog niet, en dit geldt helaas nog voor veel 
gemeenten,
Jantje Beton en Stichting het gehandicapte kind willen hier samen met het 
Samenspeelfonds een eind aan maken. Zij stellen daarvoor hun kennis en financiële 
middelen beschikbaar. Voor het gemak is er met de ingezonden brief een 
voorbeeldmotie meegestuurd. Hoe mooi zou het zijn als wij als raad hiervoor geen 
motie nodig hebben? Vandaar graag naar categorie III, waarmee we het college 
verzoeken om nadere informatie en een voorstel te leveren.




